
Z Á P I S N I C A 

zapísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva dňa 14. 12. 2022 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov uznesenia a zápisnice 

3. Kontrola uznesenia za uplynulé obdobie 

4. Všeobecne – záväzné nariadenie obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálny odpad a drobné stavebné odpady pre rok 2023  

5. Nariadenie o obecných poplatkoch pre rok 2023 

6. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 5/2013 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole 

7. Rozpočet obce pre rok 2023,2024,2025 

8. Úprava rozpočtu obce 2022 

9. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 

10. Stavebné úpravy a zmena využitia objektu Jednoty na byty – stanovisko obce 

11. Rôzne  

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesenia 

14. Záver 

 

 

K bodu 1:  

Starostka obce Jarmila Dobroňová privítala prítomných, oboznámila s programom. Program 

bol jednohlasne schválený. 

     

K bodu 2: 

Starostka obce vymenovala a určila overovateľov uznesení a zápisnice p. Gaňu Jakuba  a Ing. 

Michala Dobroňa. 

 

K bodu 3: 

Starostka obce informovala o plnení jednotlivých bodov z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

K bodu 4: 

Prítomní nepredložili žiadny návrh ani pripomienku k VZN o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobný stavebný odpad na rok 2023. Starostka oboznámila 

o zapracovaných zmenách v dokumente, najmä o zmene výšku poplatku za odpad . Prítomní  

VZN schválili jednohlasne. 

 

K bodu 5: 

Starostka obce vyzvala prítomných k vyjadreniam, prípadným návrhom, zmenách 

k pripravenému návrhu Nariadenia o poplatkoch, ktoré sa budú v obci vyberať v roku 2023. 

Oboznámila, že sa zvyšuje poplatok za prenájom kultúrneho domu a vyberať sa bude aj 



poplatok za zapožičanie výčapného zariadenia. Poslanci nemali žiadnu pripomienku ani návrh 

a Nariadenie o poplatkoch na rok 2023 schválili jednohlasne. 

 

K bodu 6: 

Prítomní boli oboznámení o návrhu zvýšenia príspevku  za pobyt dieťaťa v materskej škole. 

Navrhované zvýšenie predstavovalo sumu 10 eur mesačne. Poslanci návrh jednohlasne 

schválili.  

 

K bodu 7: 

Starostka obce vyzvala prítomných k zmenám, k návrhom, pripomienkam k rozpočtu pre rok 

2023, 2024 a 2025. Zmeny k rozpočtu neboli navrhnuté. Pred schválením rozpočtu prečítala 

svoje odborné stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu i kontrolórka obce. Obecné 

zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce na rok 2023 bez programovej štruktúry v rámci 

kategórií ekonomickej klasifikácie.  

 

K bodu 8: 

Prítomným bol predložený návrh úpravy rozpočtu obce č. 4/2022. Podľa návrhu bolo 

potrebné presunúť v rámci rozpočtu finančné prostriedky z kategórie 610 Mzdy na kategóriu 

620 Poistné a príspevky do poisťovní a finančné prostriedky z kategórie 630 Tovary a služby 

na kategóriu 640 Bežné transfery. Bežný, kapitálový a finančný rozpočet zostáva bez zmien.  

Poslanci návrh úpravy rozpočtu jednohlasne schválili.  

 

K bodu 9: 

Kontrolórka obce predniesla prítomným návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. 

Prítomní tento návrh zobrali na vedomie.  

 

K bodu 10: 

Starostka obce predložila prítomným návrh stanoviska obce k vydaniu povolenia k stavebným 

úpravám a zmenám využitia objektu bývalej Jednoty na byty. Po diskusii a čiastočnom 

doplnení podmienok sa prítomní jednohlasne zhodli na stanovisku v nasledujúcom znení:  

 

,,súhlasné stanovisko bude vydané za nasledovných podmienok:  

- pre daný objekt vybudovať domovú čističku odpadových vôd, ktorá bude riešiť aj   

  odvodnenie dažďovej vody z budovy, pretože pri objekte je vybudovaná žumpa, ktorá  

  nebude dostatočná pre všetky byty, 

- uzatvoriť písomnú dohodu s majiteľmi susednej nehnuteľnosti evidovaných na LV  č. 257 v   

  k.ú. obce  Hričovské Podhradie, nakoľko hranica budovy je v blízkosti menej ako dva metre, 

- uzatvoriť písomnú dohodu s majiteľmi susedných parciel evidovaných na LV č. 48, LV  

  č.102 a   LV č. 191 o práve prechodu k nehnuteľnostiam, 

- každú zmenu v projektovej dokumentácií ohlásiť na obecnom úrade, 

- pred začatím stavebných prác z bezpečnostných dôvodov zabezpečiť okamžité oplotenie   

  stavby, 

-vzhľadom ku skutočnosti, že v obci je nedostatok pitnej vody a vybudovaním 11 bytových  

  jednotiek  sa navýši odber pitnej vody z verejného vodovodu, ktorý je v správe  

  Severoslovenských vodární a kanalizácií, získať prehlásenie od Severoslovenských vodární  

  a kanalizácií, že v prípade nedostatku pitnej vody v obci, budú Severoslovenské vodárne    

  a kanalizácie okamžite zabezpečovať dodávku pitnej vody pre celú obec.“ 

 

 

 



K bodu 11 a 12: 

Starostka obce predložila návrh VZN o miestnom poplatku za rozvoj, prítomní jednohlasne 

neschválili Všeobecne záväzné nariadenie o miestnom poplatku za rozvoj. 

 

Starostka obce oboznámila prítomných, že v nasledujúcom roku osloví vo veci riešenia 

parkoviska v obci Ing. Miháleka z Dopravného inšpektorátu na možnosť využitia dopravnej 

značky zamedzujúcej vjazd vozidiel na Ulicu do Roháča. Pre návštevníkov obce bude 

vymedzený priestor k parkovaniu na pozemkoch Urbárskeho spoločenstva na konci obce 

Hričovské Podhradie. Pozemok bude potrebné upraviť a dať na spôsob využitia k parkovaniu, 

avšak prácam bude predchádzať vypracovanie nájomnej zmluvy s Urbárskym spoločenstvom.  

 

Prítomným bol predložený návrh na možnosť odkúpenia prípadne prenájmu kontajnera na 

textil, ktoré je nutné vykonať z dôvodu zmeny v zákone o odpadoch. Na obec bola doručená 

ponuka p. Mišutku s možnosťou odkúpenia kontajnera za cenu  480 eur a službou bezplatného 

odvozu textilu alebo bola ponúkaná možnosť mesačného prenájmu  vo výške 24 eur a službou 

bezplatného odvozu textilu. Poslanci sa jednohlasne rozhodli pre odkúpenie kontajnera.  

 

Starostka obce požiadala prítomných o súhlas využívania svojho osobného motorového 

vozidla v prípade potreby na účely obce. Poslanci návrh jednohlasne schválili.  

 

Starostka obce oboznámila, že v mesiaci február sa v obci tradične konajú fašiangové 

slávnosti. Prítomní súhlasili s ich realizáciou aj v roku 2023. Podávať sa bude kapustnica, 

šišky a kysnuté koláče.  

 

Starostka obce oboznámila, že je potrebné uzatvoriť Zmluvu o zimnej údržbe v obci. Údržba 

predstavuje nielen odhŕňanie snehu ale tiež vykonávanie posypov ciest. Vzhľadom k tomu, že 

p. Hlušík Lukáš, ktorý prisľúbil vykonávať zimnú údržbu nemá vybavenie aj k posýpaniu, 

navrhla starostka obce osloviť p. Chamaja Mariána. V prípade, že nebude mať p. Chamaj 

o výkon prác záujem odhŕňanie snehu zabezpečí p. Hlušík a posýpanie komunikácií zabezpečí 

obecný úrad.  

 

K bodu 13: 

Pracovníčka M. Hulínová prečítala uznesenia k jednotlivým bodom zasadnutia, ktoré prítomní 

schválili jednohlasne. 

 

K bodu 14:  

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

Zapísala Miroslava Hulínová 

14.12.2022 

 

                                                                                                   Jarmila Dobroňová 

                                                                                                        starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:    Jakub Gaňa                             ............................       

  

                                          Ing. Michal Dobroň               ............................           


